



Optic Fiber Patch Cords

| 光纖跳接線 | Cables Patch-Cord de Fibra óptica | 光ファイバーパッチコード

10-Gigabit Fiber Patch Cords (OM3 Fibers)

| 10-Gbit超高速光纖跳接線 (OM3光纖) | Cables Patch-Cord de Fibra de 10 Gigabit (fibras OM3)
| 10ギガビット光ファイバーパッチコード (OM3ファイバー)

Features

- No minimum quantity required: we take orders with even 1 piece at any customized lengths, any connectors or any polishing
- Instant delivery: the lead-time is only 1 day upon receipt your orders
- Each single piece is strictly inspected: both Insertion Loss and Return Loss are hand-written on the label for individual package
- Each individual cord is packed with bubble pack first and re-packed with another layer of PE plastic bag to ensure the securest protections
- Model, length, specifications and test data are shown on a single label and are pasted on each single piece
- "SM" stands for Single-mode, while "MM" means Multi-mode

- 不限數量、歡迎下單：不論任何長度、接頭形式、或研磨方式，即使僅僅只是訂購一條，NEX1先覺科技亦非常樂意，竭誠為您服務
- 今日下單、隔天取件：如中午前下單，隔天便可以交貨
- 最高品質、最嚴測試；每一條光纖跳接線，在出廠前，皆經過精密嚴格的反覆測試，並將所測得之折返損失 (Return loss)、及插入損失 (Insertion loss) 數據，以手寫方式，詳盡註明在每一條包裝上
- 層層包裝、多重保護：每條光纖跳接線，先以氣泡袋包妥後，外面再包上一層防水、不透溼氣之硬質PE塑膠袋保護
- 各式規格、一目了然：光纖型式、長度、規格、及測試數據，皆完整地記載在外包裝貼紙上
- 『SM』表示單模光纖線；『MM』代表多模光纖線



24-hour delivery on custom orders
客製生產、不論數量、隔日交付



Specifications

- Insertion Loss: 0.15dB (maximum)
- Withdraw Force: 200~600 g.
- Durability: increased 0.2dB (at most) after 1,000 insertions
- Operating Temperature: -40°C~+80°C

仕様

- ・挿入損失: 0.15dB (最大)
- ・抜去力: 200 ~ 600 g.
- ・抜插耐久性: 1,000回抜插した場合、増加最大0.2dB
- ・動作温度: -40°C~+80°C

規格

- ・插入損失：0.15dB（最大）
- ・接頭保持力：200~600公克
- ・插拔耐久性：0.2dB（1,000次插拔後，最大耗損值）
- ・工作溫度：攝氏-40°C~+80°C